



TF-48



TF-72



TF-96A



TF-120V

**方形表** Square Type Meter With square panel cut-OUT

■动铁式(电磁系)交流电流电压表

型号: TF-120、TF-96、TF-72、TF-48、TF-80

精度: 1.5级

电流规格: 0.1A、0.5A、1A、1.5A、3A、5A、7.5A、10A、15A、20A、25A、30A、40A、50A、

60A、75A、100A等, 10-10KA外接次级电流分为1A或5A的电流互感器两种常用标准接法。

注: 60A 75A 100A直接接通仪表的精度等级为2.5级。TF48: 20-60A直接接通仪表的精度等级为2.5级。

可更换面板: 所有仪表的刻度盘均为印刷面板, 不同互感器变比, 不同刻度的电流表, 只要次级电流相同, 面板均可互换, 精度不变。TF48根据面板刻度分格相同可互换, 但TF-T120面板不可以互换。

电压规格: 30V、50V、75V、100V、120V、150V、200V、250V、400V、450V、500V、600V、450V以上配电压互感器。

外壳材料: 外壳用阻燃塑料材料制成。

安装方式: TF-96、80、72、48为夹持式, TF-96、72、48为滑动式, TF-T120为夹持式。

安装深度: TF-96、80、72、48, TF-96、72、48最大43mm, TF-T120最大78mm。

■Moving Iron Instruments AC Ammeters and Voltmeter

Accuracy: Class 1.5

Specification:

0.1A、0.5A、1A、7.5A、10A、15A、20A、25A、30A、40A 50A 60A 75A 100A(TFY-T120 directing Reading is from 0.1A to 30A). For 10A-10KA, use external current transformer with secondary current 1A or 5A.

Notes:

60A, 75A, 100A direct reading meters can be directly connected to circuit, but their accuracy is Class 2.5. For CP-48 Ammeter, 20A to 60A direct reading meters can be directly connected to circuit, but the accuracy class is 2.5

Changeable scale:

All scales with printing technique. The dial plates with different scale, which is at the same division and internal value, can be changeable. But the accuracy is unchangeable. The scale plates of TF-48 meter can be changeable with the same division (Please check the details on page No. 25), but scale plates of TF-T120 can't be changed. -48 meter can be changeable with the same division (Please check the details on page No. 25), but scale plates of TF-T120 can't be changed.

Specification of Voltmeter:

30V、50V、75V、100V、120V、150V、200V、250V、450V、500V、600V. For 450-450KV meters can use potential transformer with secondary voltage 100V.

Heat resistance:

Case of non-combustible plastic material The case of Powder. Fastening by means of nuts, absolutely safe, fast, robust, side-by-side.

Mounting depth:

TF-96、80、72、48, TFY-96、72、48 Max. 43mm.